

السادة إدارة الإفصاح البورصة المصرية

تحية طيبة وبعد،،،

انعقدت مساء اليوم الجمعية العامة العادية للشركة بحضور 879,412,505 سهما بنسبة 48.32% من إجمالي الأسهم المصدرة ووافقت على ما يلى:

- 1. تمديد الحد الأقصى لإتمام إجراءات زيادة رأس المال المصدر، الذي سبق تحديده بموجب الجمعية العامة العادية للشركة المنعقدة بتاريخ 30 مايو 2024، ليصبح حتى 15 سبتمبر 2025، وفي حال عدم استكمال تلك الإجراءات بحلول 15 سبتمبر 2025، تلتزم الشركة بسداد مبلغ المديونية المستحق لشركة QHRI لتمكينها من الوفاء بقيمة سندات الدين لحامليها خلال ثلاثة أشهر اعتباراً من 15 سبتمبر 2025.
- 2. وباستثناء تمديد الموعد المحدد لاستكمال إجراءات زيادة رأس مال الشركة إلى 15 سبتمبر 2025 وموعد استرداد قيمة سندات الدين ليصبح خلال ثلاثة أشهر من تاريخ 15 سبتمبر 2025، تظل أحكام قرار الجمعية العامة العادية بتاريخ 30 مايو 2024 نافذة ومنتجة لأثارها، وفي حالة إتمام زيادة رأس مال الشركة في أي وقت تطبق الشروط والالتزامات والإجراءات الواردة في قرار الجمعية العامة العادية بتاريخ 30 مايو 2024.
- 3. يحق لكل حامل لسند الدين ولا يرغب في الاستمرار في حمل السند حتى 15 سبتمبر 2025 التقدم بطلب لاسترداد قيمته بنفس العملة التي تم السداد بها، على أن تتم عملية الاسترداد خلال ثلاثة أشهر من تاريخ 15 يونيو 2025 وفقاً لقرار الجمعية العامة العادية بتاريخ 30 مايو 2024، ووفقاً للإجراءات التالية:
- الفترة من 15 يونيو 2025 حتى 14 أغسطس 2025: يحق لشركات السمسرة التقدم بطلبات الاسترداد الى شركة القلعة للاستثمارات المالية متضمنة أسماء السادة المساهمين الراغبين في الإسترداد وقيمة المديونية التي شارك بها كل منهم ضمن عملية شراء الدين.
- الفترة من 17 أغسطس حتى 31 أغسطس 2025: تقوم شركة القلعة للاستثمارات المالية بمراجعة طلبات الاسترداد المقدمة من شركات السمسرة التى تتضمن أسماء السادة المساهمين الراغبين في الإسترداد وقيمة المديونية التى شارك بها كل منهم.
- اعتباراً من 1 سبتمبر 2025 حتى 15 سبتمبر 2025: تقوم شركة القلعة بتسليم شركات السمسرة شيكات مسطرة معدة باسم كل مساهم رغب في استرداد المديونية التي شارك بها في عملية شراء الدين بالتزامن مع رد شركة السمسرة أصل سند الدين السابق تسليمه للمساهم عند مشاركته في شراء الدين.

OALAA PUTUT PU

وتفضلوا سيادتكم بقبول وافر التحية ،،،

عمرو محمد القاضي

رئيس علاقات المستثمرين واداره المخاطر

تحريرًا في 4 يونيو 2025



Unofficial English Summary Translation

Qalaa Holdings Ordinary General Assembly convened this afternoon with 879,412,505 shares present representing 48.32% of total outstanding shares and approved the following:

- To extend the final deadline for completing the procedures of the company's capital increase, as
 previously set by the resolution of the Ordinary General Assembly dated 30 May 2024, to 15
 September 2025. In the event that such procedures are not completed by 15 September 2025, the
 Company shall be obliged to settle the outstanding debt amount due to QHRI, enabling it to fulfill
 its obligations towards the debt note holders, within a maximum period of three (3) months from
 15 September 2025.
- 2. Except for the extension of (i) the deadline for completing the procedures of the company's capital increase to 15 September 2025, and (ii) the redemption period of the debt notes to become within three (3) months from 15 September 2025, all provisions of the Ordinary General Assembly resolutions dated 30 May 2024 shall remain valid and in full force and effect. Should the capital increase be completed at any time, the terms, obligations, and procedures set forth in the said resolution of 30 May 2024 shall apply accordingly.
- 3. Each debt note holder who does not wish to hold the debt note until 15 September 2025 shall have the right to submit a request for redemption of its value in the same currency in which it was paid. The redemption shall be executed within three (3) months from 15 June 2025, in accordance with the resolution of the Ordinary General Assembly dated 30 May 2024 and subject to the following procedures:
- From 15 June 2025 to 14 August 2025: Brokerage firms to submit redemption requests to Qalaa Holdings, including the names of the shareholders requesting redemption and the amount of debt contributed by each shareholder as part of the company's foreign debt purchase.
- From 17 August to 31 August 2025: Qalaa Holdings shall review the redemption requests submitted by the brokerage firms, which shall include the names of the shareholders requesting redemption and the amount of debt contributed by each of them.
- From 1 September 2025 to 15 September 2025: Qalaa Holdings shall deliver to the brokerage firms crossed cheques issued in the name of each shareholder who requested redemption of the debt amount contributed by them, concurrently with the return by the brokerage firm of the original debt note previously delivered to the shareholder upon their participation in the debt purchase.

-End-4 June 2025